
PROTOKÓŁ Nr 9/2015 
przebiegu posiedzenia stałej Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych 

z dnia 28 lipca 2015 r. 
 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta Zielona Górze 
przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41, początek godzina 13.45. 
Wspólne posiedzenie Komisji otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Komisji ds Kultury, Sportu i 
Rekreacji oraz  Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki. 
Następnie Prowadzący Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia z uwagi na obecność wymaganego 
qworum ,w składach poszczególnych komisji Komisji, dalej przywitał zebranych w osobach: Panią Kierownik 
Biura Planowania Przestrzennego Małgorzatę Maśko-Horyzę, Przewodniczącego Zarządu Mariusza 
Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, Kierownika Biura Dzielnicy Urszulę 
Zamiatała, Panie i Panów radnych.  
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek posiedzenia 
poczym odczytał porządek podany w zawiadomieniu. 
Po odczytaniu porządku, spytał czy są propozycje zmiany porządku. 
 
Zmian nie zgłoszono. Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.1 
1/ 
Prowadzący poinformował, że projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Lubuskiego Parku Przemysłowo-
Technologicznego – druk nr 192. 
 
Projekt uchwały szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
 
Prowadzący posiedzenie spytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Po dyskusji w której głos zabrali radny Tadeusz Borek oraz radna Dorota Bojar oraz udzieleniu odpowiedzi 
przez Panią Kierownik, Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił Przewodniczących 
poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji odnośnie wszystkich przedstawionych projektów uchwał. 
 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 

 
Protokołowała         Przewodniczący Komisji 
                                                                     
…………..…        …………………..                                                                      
Mariola Różbicka                                                                            Jerzy  Żetecki 
 


